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家長通告 2024-2025/469 
 

 暑期學堂：TOEFL Junior® Standard Test(Listening and Reading)應試課程 
 

敬啟者： 

 

  TOEFL Junior®是由美國教育測驗服務社（ETS）開發的，用以達至初中學生提高

自身英語能力的需求。 考試內容涵蓋聽力、文法、閱讀及口語四個範疇，評估考生在英

語環境中學習、工作、生活所具備的語文能力，是目前國際公認的英語能力測試。 為協

助同學認識及熟習 TOEFL Junior® 的考試模式，我校特意為同學安排 TOEFL Junior® 

Standard Test (Listening and Reading) 應試課程，詳情如下：  

 

日期及時間： 8 月 11、12、13、14、15、18、19 日 (下午 3 時正至 5 時正) 

8 月 20、21、22 日 (上午 9 時正至 11 時正 及下午 3 時正至 5 時正 ) 

全期課程合共 26 小時 

活動地點： 學校 

導師： 由校外資深教授 TOEFL Junior® 的導師到校任教 

費用： 約$1,500-$2,000 (視乎報名人數) 

名額： 30 

備註： 1. 是次應試課程主要協助同學預備於 8 月 23 日於香港舉行的

TOEFL Junior® Standard Test (Listening and Reading)，家長須為子女

自行報名應考，考試報名詳情將於稍後公佈 (考試費用約為

$800)； 

2. 必須穿著整齊的校服或體育服； 

3. 教育局因應惡劣天氣情況宣布停課時，活動將會取消； 

4. 名額有限，獲選者將另行通知。 

 

        請各同學把握學習機會，主動參與課程，務求在 TOEFL Junior® Standard Test 

(Listening and Reading)考試中考獲佳績。如有查詢，請致電 2461 1555 與金浩暉助理校長

或劉展耀老師聯絡。 

 

 

        此致 

貴家長 
 

 
 

  裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

 陳月平校長謹啟 
 

二零二五年七月七日  
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Parents Circular 2024-2025/469 
 

Summer School: TOEFL Junior® Standard Test (Listening and Reading) Preparation Course 

Dear Parents, 

TOEFL Junior® was developed by the Educational Testing Service (ETS) to meet the needs of junior 

high school students in improving their English proficiency. The test covers four areas: listening, 

grammar, reading, and speaking, assessing students' language abilities for learning, working, and living in 

English-speaking environments. It is currently an internationally recognized English proficiency test.  

To help students understand and familiarize themselves with the TOEFL Junior® test format, our school 

has arranged a TOEFL Junior® Standard Test (Listening and Reading) preparation course. Details are as 

follows: 

Dates and Times: August 11, 12, 13, 14, 15, 18, 19 (3:00 PM to 5:00 PM) 

August 20, 21, 22 (9:00 AM to 11:00 AM and 3:00 PM to 5:00 PM) 

Total course duration: 26 hours 

Venue: School 

Instructor: Experienced external TOEFL Junior® instructor 

Fee: Approximately $1,500-$2,000 (depending on number of participants) 

Quota: 30 

Remarks: 1. This preparation course primarily helps students prepare for the 

TOEFL Junior® Standard Test (Listening and Reading) to be held in 

Hong Kong on August 23. Parents need to register their children for 

the test separately. Registration details will be announced later (test fee 

is approximately $800). 

2. Students must wear proper school uniform or PE uniform. 

3. The activity will be cancelled if the Education Bureau announces class 

suspension due to adverse weather conditions. 

4. Places are limited; selected students will be notified separately. 

We encourage all students to seize this learning opportunity and actively participate in the course to 

achieve good results in the TOEFL Junior® Standard Test (Listening and Reading). For inquiries, please 

contact Assistant Principal Kam Ho Fai or Teacher Lau Chin Yiu at 2461 1555. 

Yours faithfully, 

 

Chan Yuet Ping 

 

Principal 
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